
 

 

BESTYRELSESMØDE I HOS Berith 21/11 2023 
Tilstede: Jens Erik Jensen, Jane Rytter, Berith Grønbech, Finn Pedersen, 
Morten Lunøe – referent. Afbud: Leif Johansen, Dorrit Grønbech 
 
 
NYT FRA DASU 
Jens Erik og Berith har deltaget i DASU strategi-møde 5/11 i Middelfart.  
7 klubber var repræsenteret, og der var repræsentanter for flere grene af 
DASU. Vi fortalte at DASU kunne hjælpe os med at få tilladelser ved 
myndighederne. Dette kunne fx være midlertidige dispensationer til 
virksomheders miljøtilladelser i forbindelse med lejlighedsvis afholdelse af 
motorløb. Et generelt tema var klubbernes udfordringer med at tiltrække og 
fastholde officials. Forskellige tiltag blev drøftet.  
På mødet gennemgik DASU Vision, Mission og Strategi.  
 
Der har været afholdt bestyrelsesmøde i DASU 23. oktober 2023 kl. 18.00 i 
Idrættens Hus. Link til referat: https://www.dasu.dk/media/37314/referat-af-
bestyrelsesmoede_06-23.pdf 
 
 
Der er kommet indkaldelse til DASU-repræsentantskabsmødet, som holdes d. 
25/11 i Brøndby. RAS varetages af Alan Brøndum. Det er ret få poster som 
skal besættes, og da der ikke er flere kandidater end pladser, er det reelt 
afgjort.  
Der er kommet 2 forslag om reglementsrettelser. Udvalgenes beretninger kan 
ses på DASUs hjemmeside.  
Link: https://www.dasu.dk/klubservice/repraesentantskabsmoeder/dasu-
repraesentantskabsmoede-2023/ 
 
 
 
 
 

KORRESPONDANCE TIL KLUBBEN 
Der er ikke kommet relevant korrespondance til klubben siden sidste 
bestyrelsesmøde. 
 
NYT FRA A-UDVALGET 
Vi havde en kanon god aften med foredraget af Morten Alstrup om Robert 
Nellemann. 
 
Præmiefesten holdes 25/11 i klubhuset. Denne gang er maden gratis, men 
drikkevarer, skal man købe til forbrugervenlige priser. P.t. er ca. 70 
tilmeldt til festen.  
 
Julebanko holdes 14/12 i klubhuset. Vi har fået en række gode 
sponsorgaver til bankospillet. Desuden er der amerikansk lotteri i pausen.  
 
NYT FRA B-UDVALGET 
Der er ikke nyt siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
NYT FRA VEJSPORTS-UDVALGET 
Afbud fra Leif så intet nyt ud over at der holdes Nytårsløb fra klubhuset d. 
28/12.  
 
NYT FRA R-UDVALGET 
Der blev holdt dialogmøde med DASU Rallyudvalg, hvor 90 personer 
deltog 20 var fra RAS. Vi diskuterede rallydiscipliner, mesterskaber, 
klasseinddeling m.v. Desuden diskuterede vi indgangsvejene til 
rallysporten. Der var også en livlig debat om forskellige detaljer i årets 
arrangementer.  
 
Vi holder evaluering på Rally Stoholm om 2 dage. Det finansielle er på 
plads, og der er et beskedent overskud på arrangementet. Vi skal også tage 
stilling til, om RAS vil være med til at arrangere et evt. løb i 2024.  
 
Hans Wester har desværre set sig nødsaget til at nedlægge Speed Nord 
Turneringen, da der ikke er nok arrangementer i 2024.  
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EVENTUELT 
Vi uddeler pokaler og klubmesterskabsmedaljer til klubfesten. 
Taget på klubhuset er utæt over toiletterne. Jens Erik har prøvet at tætne 
taget, og det ser ud til at virke. I nær fremtid bør vi udskifte en række 
tagplader på huset.  
 
NÆSTE BESTYRELSESMØDE 
Næste bestyrelsesmøde holdes tirsdag d. 23/1 2024 kl. 19. hos Dorrit.  
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